
Nr Partij Blz. Vraag Antwoord

1 Groen Links 9 Op pagina 9 van de bestuursrapportage wordt 

een reserve-overheveling genoemd ten 

behoeve van de versnelling van de 

woningbouw. Er wordt een relatie gelegd 

tussen Jan Lighthart en de Livingstonelaan 

gelegd. Kan hier helderheid over gegeven 

worden? Waarom is dit geld niet besteed aan 

wijkontwikkeling? En welke relatie ligt er ten 

grondslag tussen de twee projecten?

In maart 2022 is aan twee projecten (Jan Ligthart en Westergouwe) een subsidie toegezegd vanuit de Reserve Versnelling 

Woningbouw. Daarmee was de reserve op dat moment volledig besteed. In mei 2022 bleek er binnen het project Livingstonelaan 

behoefte aan een financiële bijdrage vanuit de gemeente om de sociale huurwoningen min. 25 jaar via een Goudse 

Woningcorporatie te kunnen verhuren. Gekeken is hoe dit mogelijk gemaakt zou kunnen worden vanuit de gemeente Gouda. 

  

Binnen de bestemmingsreserve Wijkontwikkeling is eind 2021 extra budget toegevoegd: deels om Jan Ligthart te ondersteunen. Jan 

Ligthart wordt momenteel via de reserve Versnelling Woningbouw ondersteund.  Daarnaast is er vanuit de provincie een subsidie 

toegezegd.  Daarmee wordt het doel bereikt: extra financiële ondersteuning van de wijkontwikkeling. Met deze subsidies is het 

mogelijk om een deel van het budget te laten vrijvallen. Door dit budget voor Jan Ligthart vanuit de Wijkontwikkeling naar 

Versnelling Woningbouw over te hevelen kan ook Livingstonelaan worden ondersteund, zonder een voorschot te moeten nemen op 

een nieuw te vormen fonds Versnelling woningbouw.

2 Groen Links 13 Op pagina 13 en ook in de jaarstukken 

worden kosten opgevoerd voor 

begraafplaatsen. Kan uitleg gegeven worden 

aan welke begraafplaats dit wordt gegeven en 

waarom dit gebeurd? Dit, aangezien de 

Gemeente Gouda geen eigen begraafplaats 

heeft?

Het betreft de bijdrage aan de RDOG (Regionale Dienst Openbare Gezondheidszorg, tegenwoordig: HECHT) in het kader van 

werkzaamheden lijkschouw.

3 D66 9 Misschien hebben we er overheen gelezen, 

maar waar neemt u de raad mee in de 

argumentatie waarom u geld overhevelt van 

de reserve wijkontwikkeling naar de reserve 

versnellen woningbouw? En als we dat niet 

gemist hebben, kunt u svp onderbouwen 

waarom u dit nodig acht en wat dit betekent 

voor de ambties die de raad had met de 

reserve wijkontwikkeling?

In maart 2022 is aan twee projecten (Jan Ligthart en Westergouwe) een subsidie toegezegd vanuit de Reserve Versnelling 

Woningbouw. Daarmee was de reserve op dat moment volledig besteed. In mei 2022 bleek er binnen het project Livingstonelaan 

behoefte aan een financiële bijdrage vanuit de gemeente om de sociale huurwoningen min. 25 jaar via een Goudse 

Woningcorporatie te kunnen verhuren. Gekeken is hoe dit mogelijk gemaakt zou kunnen worden vanuit de gemeente Gouda. 

  

Binnen de bestemmingsreserve Wijkontwikkeling is eind 2021 extra budget toegevoegd: deels om Jan Ligthart te ondersteunen. Jan 

Ligthart wordt momenteel via de reserve Versnelling Woningbouw ondersteund.  Daarnaast is er vanuit de provincie een subsidie 

toegezegd.  Daarmee wordt het doel bereikt: extra financiële ondersteuning van de wijkontwikkeling. Met deze subsidies is het 

mogelijk om een deel van het budget te laten vrijvallen. Door dit budget voor Jan Ligthart vanuit de Wijkontwikkeling naar 

Versnelling Woningbouw over te hevelen kan ook Livingstonelaan worden ondersteund, zonder een voorschot te moeten nemen op 

een nieuw te vormen fonds Versnelling woningbouw.

 

Het overhevelen van gelden heeft geen invloed op de ambities in het kader van de wijkontwikkeling (het is eigenlijk een soort 

voorfinanciering): gemeente kan haar afspraken zoals vastgelegd in overeenkomsten nakomen.

  

4 VVD 2 P. 2 Waarom meerjarige saldo effecten pas in 

programmabegroting 2023 verwerken? Dat 

dan we anders toch altijd bij het 1e ijkmoment?

De Burap's zijn een bijstelling van huidig jaar. Verder worden de kadernota en de 1e BURAP zo goed als gelijktijdig in de raad 

behandeld worden. Ook de 2e BURAP wordt zo goed als gelijktijdig in de raad behandeld als de begroting. Door het 

meerjarenperspectief op twee momenten in het jaar bij te stellen (bij kadernota en begroting) is dit inzichtelijker en 

beheersbaarder. Ook zorgt het voor efficiëntie in het proces. Dit is onderdeel van de verbetering financiële functie, en is eerder 

toegelicht in het spoorboekje P en C.



5 VVD 2 P 2. Graag toelichting op tabel, dit lijkt nieuwe 

methodiek te zijn.
Wij gaan ervan uit dat pagina 4 bedoeld wordt. De wijzigingen zelf zijn niet anders dan in het verleden. De presentatie van de tabel  

sluit  beter aan bij de programmabegroting en de jaarstukken. In de kolom primitief is per programma (en voor reserves het totaal 

aan toevoegingen en onttrekkingen) het saldo van de baten en lasten te zien zoals vastgesteld door de raad. In de kolom wijzigingen 

staan de reeds door de raad vastgesteld mutaties op de primitieve begroting. In de kolom 1e BURAP neutraal staan de wijzingen die 

over de programma's heen of middels een reserve per saldo neutraal zijn. In de kolom 1e BURAP saldo zijn de mutaties te zien die 

ten lasten/gunsten van begrotingsperspectief gaan. Het totaal geeft de gewijzigde begroting per programma weer na vaststelling 

van de 1e BURAP.

6 VVD 9 P. 9 Incidentele subsidies sociale huur. Op 

welke gronden worden incidentele subsidies 

voor de bouw van sociale huur aangewend?

Vanuit de reserve Versnelling Woningbouw worden projecten met sociale huurwoningen of middenhuurwoningen financieel 

ondersteund. De meeste aanvragen met sociale huur worden ingediend door de twee binnen Gouda actieve Woningcorporaties. 

Het doel van de subsidie is het compenseren van aantoonbare locatie-specifieke meerkosten in de bouw, bijvoorbeeld bij tijdelijke 

bouw (te korte exploitatietermijnen), spoor-/weglawaai, kosten voor sanering etc. om daarmee de plannen financieel  uitvoerbaar 

te maken. In ruil voor subsidie worden voorwaarden gesteld aan de minimale exploitatietermijnen binnen de huurgrenzen (25 jaar). 

De gemeente checkt de werkelijk gemaakte kosten.

7 CDA 10 Bij programma 3 – Wonen en leefomgeving 

op pagina 10 en bij programma 6 – 

Leefbaarheid en veiligheid wordt melding 

gemaakt van de inzet van een scanauto ten 

behoeve van handhaving. Wordt de scanauto 

al ingezet? Zo nee, wanneer is de verwachting 

dat dit gebeurt? Zo ja, per wanneer gebeurt 

dit en is het mogelijk al een overzicht te 

verstrekken van de eerste resultaten?

De scanauto wordt vanaf april 2022 ingezet. Op basis van de eerste resultaten (maanden april en mei 2022) lijkt het aantal 

naheffingsaanslagen van gemiddeld 400 per maand in de "oude" situatie toe te nemen tot zo'n 1.200 per maand met de huidige 

werkwijze.




